



LOCAL GOVERNMENT ORDINARY ELECTION CALL FOR NOMINATIONS Shire of Christmas Island

An Ordinary In-Person Election will be held on Saturday, 18 October 2025 in the Shire of Christmas Island to fill the following vacancies:

District

3 Councillors

4 year terms

Nominations Open on Thursday, 28 August 2025

Nominations Close at 4:00pm Thursday, 4 September 2025

Nominations must be lodged with the Returning Officer:

- at any time during the above period by arrangement; or
- between 2:00pm and 4:00pm Thursday, 4 September 2025 (close of nominations) at the Shire of Christmas Island, George Fam Centre, 2 Murray Road, CHRISTMAS ISLAND.

Nomination Requirements

Candidates are required to lodge with the Returning Officer:

- The Commission's preferred method for candidates to nominate is through the Commissions Nomination Builder. This tool assists candidates in completing their nomination form, including their profile and additional information. The Nomination Builder can be accessed via <https://lgportal.waec.wa.gov.au/noms>. Candidates can complete their nomination details and profile, print the completed form with the allocated reference number, and lodge it with the Returning Officer. Alternatively, a copy of the prescribed nomination form is available from the Returning Officer or via www.elections.wa.gov.au/LGE25Candidate-Information
- a single A4 page profile of not more than 1,000 characters (including spaces) containing information about the candidate.
- a nomination deposit of \$100 (cash, EFT, bank cheque or postal order).
- a recent passport-sized photograph (optional).
- every candidate must complete the online course titled *Local Government Candidate Induction*, available at [Induction for prospective candidates | LGIRS](#), prior to nominating and prove the course code on the nomination form; and
- in addition to your A4 profile, you may provide additional information that you consider to be relevant to your candidature. This written statement cannot be more than 2,000 characters (including spaces), must be in the English language and is for publication on the local government's official website only. (optional)

Please Note:

Where an agent lodges a nomination on a candidate's behalf, it must be in the prescribed form with a written authorisation signed by the candidate. The documents may be hand delivered or posted to the Returning Officer and must be received by the close of nominations.

Information

Full details about eligibility and nomination procedures for prospective candidates can be obtained by contacting the Returning Officer, **Liz HOULTON** on **0407 178 484** or the Western Australian Electoral Commission on 13 63 06.

DENNIS O'REILLY

ACTING ELECTORAL COMMISSIONER

13 63 06





地方政府普通选举提名征集 圣诞岛郡

2025年10月18日（星期六），将在圣诞岛地区举行一场普通现场选举，以填补以下空缺职位：

选区

3名议员

4年任期

提名开放于 2025年8月28日（星期四）

提名截止于 2025年9月4日（星期四）下午4:00

提名必须提交给选举主任：

- 可在上述期间内通过预约方式随时提交；或
- 于2025年9月4日（星期四）下午2:00至4:00（提名截止时）提交至圣诞岛郡George Fam Centre（地址：圣诞岛 2 Murray Road）。

提名要求

候选人需向选举主任提交：

- 选举委员会推荐候选人通过“提名构建系统”提交提名。该工具可协助候选人填写提名表格，包括个人资料和其他信息。提名构建系统可通过<https://lgportal.waacc.wa.gov.au/noms>访问。候选人可填写提名详情和个人资料，打印带有分配的参考号的完整表格，并将其提交给选举主任。此外，选举主任或可通过www.elections.wa.gov.au/LGE25Candidate-Information获取规定的提名表格副本
- 一份不超过1000个字符（包括空格）的A4纸个人资料，包含候选人的相关信息。
- 100澳元提名保证金（现金、电子转账、银行支票或邮政汇票）
- 一张近期护照尺寸的照片（可选）。
- 每位候选人在提名之前，必须完成名为“地方政府候选人入职培训”的在线课程，该课程可在[“准候选人入职培训|LGIRS”](#)上找到，并在提名表上注明课程代码；以及
- 除A4个人资料外，您还可以提供您认为与您的候选人资格相关的其他信息。此书面声明不得超过2000个字符（包括空格），必须使用英语，且仅用于在当地政府官方网站上发布。（可选）

请注意：

由代理人代为提交提名时，须采用规定表格并附候选人签署的书面授权书。文件可当面递交或邮寄至选举事务官，但必须在提名截止前送达。

信息

有关参选资格与提名程序的详细信息，可致电**0407 178 484**联系选举主任**Liz HOULTON**，或联系西澳大利亚州选举委员会 13 63 06。

丹尼斯·奥赖利 DENNIS O' REILLY

代理选举专员

13 63 06





**PILIHAN RAYA BIASA KERAJAAN TEMPATAN
PANGGILAN PENCALONAN
Shire Pulau Krismas**

Pilihan Raya Biasa Perseorangan akan diadakan pada hari Sabtu, 18 Oktober 2025 di Shire Pulau Krismas untuk mengisi kekosongan jawatan berikut:

Daerah

3 Ahli Majlis

Penggal 4 tahun

Pencalonan Dibuka pada Khamis, 28 Ogos 2025

Pencalonan Ditutup pada 4:00 petang Khamis, 4 September 2025

Pencalonan hendaklah diserahkan kepada Pegawai Pengurus Pilihan Raya:

- pada bila-bila masa dalam tempoh di atas mengikut perkiraan; atau
- antara 2:00 petang dan 4:00 petang Khamis, 4 September 2025 (penutupan pencalonan) di Shire Pulau Krismas, George Fam Centre, 2 Murray Road, CHRISTMAS ISLAND.

Keperluan Pencalonan

Calon-calon dikehendaki membuat penyerahan kepada Pegawai Pengurus Pilihan Raya:

- Kaedah pilihan Suruhanjaya untuk calon-calon mencalonkan adalah dengan melalui Pembina Penamaan Suruhanjaya. Alat ini membantu calon-calon dalam melengkapkan borang pencalonan mereka, termasuk profil dan maklumat tambahan mereka. Pembina Pencalonan boleh diakses melalui <https://lgportal.waec.wa.gov.au/noms>. Calon-calon boleh melengkapkan butiran dan profil pencalonan mereka, mencetak borang yang lengkap dengan nombor rujukan yang diperuntukkan, dan menyerahkannya kepada Pegawai Pengurus Pilihan Raya. Sebagai alternatif, salinan borang pencalonan yang ditetapkan boleh didapati dari Pegawai Pengurus Pilihan Raya atau melalui www.elections.wa.gov.au/LGE25Candidate-Information
- satu profil muka surat A4 tidak lebih daripada 1,000 aksara (termasuk ruang) yang mengandungi maklumat tentang calon.
- deposit penamaan sebanyak \$100 (tunai, EFT, cek bank atau pesanan pos).
- gambar terbaru berukuran pasport (pilihan).
- setiap calon mesti melengkapkan kursus dalam talian bertajuk Induksi Calon Kerajaan Tempatan, boleh didapati di [Induction for prospective candidates | LGIRS](#), sebelum mencalonkan dan membuktikan kod kursus pada borang pencalonan; dan
- sebagai tambahan kepada profil A4 anda, anda boleh memberikan maklumat tambahan yang anda anggap berkaitan dengan pencalonan anda. Kenyataan bertulis ini tidak boleh melebihi 2,000 aksara (termasuk ruang), mestilah dalam bahasa Inggeris dan untuk diterbitkan di tapak web rasmi kerajaan tempatan sahaja. (opsyenal)

Sila ambil perhatian:

Jika ejen membuat pencalonan bagi pihak pencalon, ia mestilah dalam borang yang ditetapkan dengan kebenaran bertulis yang ditandatangani oleh calon. Dokumen-dokumen tersebut boleh diserahkan sendiri atau diposkan kepada Pegawai Pengurus Pilihan Raya dan mesti diterima sebelum penamaan calon.

Maklumat

Butiran penuh tentang kelayakan dan prosedur penamaan calon boleh diperolehi dengan menghubungi Pegawai Pengurus Pilihan Raya, **Liz HOULTON** di **0407 178 484** atau Suruhanjaya Pilihan Raya Australia Barat di 13 63 06.

DENNIS O'REILLY

PEMANGKU PESURUHJAYA PILIHANRAYA

13 63 06

